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Zittingsverslag raad voor 
maatschappelijk welzijn 
 
AANWEZIG : 
aangewezen-burgemeester :  Johan Vanhulst 
schepenen :  Cil Cuypers, Sandra Noé, Matthias Multani, Stefaan Van 

Haegenborgh 
raadsleden :  Mia Ombelet, Tie Vanbeselaere, Frederik De Buck, Hans-Kristof 

Carême, Ludo Aerts, Marijke Sterckx, Hilde Van der Putten, Monda 
Wuytack, Maarten Van Schoonbeek, Peter Vandenbalck 

voorzitter :  Veerle Scheire 
raadsleden :  Claudia Van Passel, Luc De Vos, Nico Frederix, Joyce Meulemans 
algemeen directeur :  Peter Verlinden 
VERONTSCHULDIGD : 
schepen :  Lisa Hermans 
 
 
 
Overeenkomstig artikel 278 § 1, tweede lid DLB vermeldt het zittingsverslag in chronologische 
volgorde alle besproken onderwerpen. 
  
De voorzitter deelt mee dat de agenda werd opgedeeld in A- en B-punten. De B-punten zijn 
agendapunten 3, 4, 5, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 en 17 en zijn punten waarvoor geen 
tussenkomst of toelichting werd gevraagd door de raadsleden. Deze worden globaal gestemd. 
 
 
OPENBARE ZITTING  
 
SOCIALE DIENST 
 
OZ.3. Sociale dienst - Protocol voor de elektronische mededeling van persoonsgegevens van 

FLUVIUS CV naar OCMW Bierbeek - goedkeuring 
 
 
PROJECTWERKING EN GEZONDHEIDSBELEID 
 
OZ.4. Projectwerking en gezondheidsbeleid - Project Digibanken 'Digido(e)' - Toetreding 

lokaal bestuur Bekkevoort - Goedkeuring 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.5. Secretariaat - EthiasCo cvba  - Aanduiden afgevaardigden voor de algemene 

vergaderingen 
 
 
OZ.7. Secretariaat - Interleuven - vertegenwoordiger van het OCMW voor de (buitengewone) 

algemene vergaderingen - aanduiding 
 
 
OZ.8. Secretariaat - Interleuven preventiedienst - vertegenwoordiger van het OCMW in het 

beheerscomité van de gemeenschappelijke interne preventiedienst - aanduiding 
 
 
OZ.9. Secretariaat - Logo Oost-Brabant: aanduiden afgevaardigde plenaire vergadering 
 
 
OZ.10. Secretariaat - LAC: vertegenwoordiger bij de lokale adviescommissie (LAC) omtrent de 
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minimale levering van elektriciteit, gas en water - aanduiding 
 
 
OZ.11. Secretariaat - Poolstok: vertegenwoordigers voor de algemene en buitengewone 

algemene vergaderingen - aanduiding 
 
 
OZ.12. Secretariaat - OFP PROLOCUS (Organisme voor de Financiering van Pensioenen) - 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering - aanduiding 
 
 
OZ.13. Secretariaat - cvba SO Solikoop: aanduiden van afgevaardigden voor de algemene 

vergaderingen en vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur 
 
 
OZ.14. Secretariaat - VVSG - aanduiding vertegenwoordigers voor de algemene vergaderingen 
 
 
OZ.15. Secretariaat - Watering 'Het Velpedal': afvaardiging in de algemene vergaderingen - 

aanduiding 
 
 
OZ.16. Secretariaat - wzc d'Eycken Brug - afgevaardigden voor de algemene vergaderingen en 

Raad van Bestuur - aanduiding 
 
 
OZ.17. Secretariaat - VVSG: algemene vergadering van 19 december 2024 - goedkeuring 

agenda en bepalen mandaat afgevaardigde - bekrachtiging beslissing vast bureau d.d. 
25 november 2024 

 
 
OZ.1. Secretariaat - Notulen en zittingsverslag zitting d.d. 7 november en 5 december 2024 - 

goedkeuring 
Hilde Van der Putten (Groen) meldt dat zij zich opnieuw gaat onthouden omwille van dezelfde reden. 
 
 
OZ.2. Secretariaat - Mededelingen 
 
 
OZ.6. Secretariaat - IGO - vertegenwoordigers in de bestuursorganen van IGO div en daaruit 

voortvloeiend de benoeming van vertegenwoordigers voor IGO-W vzw - vaststelling & 
agenda buitengewone algemene vergadering IGO div van 21 maart 2025 tot bepaling 
van de afgevaardigde en diens mandaat voor de buitengewone algemene vergadering 
van 21 maart 2025 - goedkeuring 

De voorzitter licht toe dat naast de voordrachten van de afgevaardigden, deze afgevaardigde ook het 
mandaat van de gemeenteraad moet krijgen met betrekking tot de agendapunten van de algemene 
vergadering van 21 maart. Walter Frooninckx (Open Bierbeek) wordt voorgedragen als afgevaardigde 
voor de buitengewone algemene vergadering van 21 maart. Tie Vanbeselaere (Vooruit) als 
plaatsvervangend afgevaardigde. Voor het algemeen comité, wordt de schepen van Welzijn 
voorgedragen met als plaatsvervanger de schepen van Woonbeleid. Jean-Marie Anthonis (N-VA) is 
eveneens voorgedragen als lid van het algemeen comité van de intergemeentelijke vereniging IGO.  
 
De schepen van Welzijn licht toe dat voor het algemeen comité meestal schepenen worden 
voorgedragen. Het algemeen comité is een beetje uitbreiding van het algemeen bestuursorgaan waar 
maar 15 vertegenwoordigers uit lokale besturen mogen zetelen. 
 
De voorzitter gaat over tot de geheime stemming. 
 
 
OZ.18. Secretariaat - Vragenkwartiertje 
Tie Vanbeselaere (Vooruit) wenst een stand van zaken van Mevrouwkensveld. Zij hoort verschillende 
geluiden en wil even horen hoe het zit.  
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De schepen van Welzijn antwoordt dat op 25 november er een enquête is geweest door Dijledal en 
het OCMW. Iedereen geeft aan tevreden te zijn om daar te wonen. De cijfers waren al bij al goed. De 
mensen hadden een aantal vragen. Binnenkort wordt er een folder in de wijk verspreid met 
antwoorden op de vragen rond groenonderhoud, strooien, het organiseren van buurtfeesten… Hij 
hoort verder niet zo heel veel. Er wonen daar veel mensen en soms zijn er met een aantal wel wat 
problemen. Dat is vervelend. Als er problemen gemeld worden, probeert men die aan te pakken. Dat 
is niet altijd evident om dat op te lossen.  
 
De schepen van Woonbeleid vult aan dat de groenaanleg nog niet volledig in orde is. Het is ook lang 
slecht weer geweest. Het skatepark staat klaar. Als het beter weer wordt, zal dit hopelijk meer vooruit 
gaan.  
 
De schepen van Openbare Werken vult aan dat zowel de aanleg van de wegenis als van het 
parkgebied veel vertraging oploopt door de weersomstandigheden. Zodra het wat droger is, begint de 
aanleg van het skatepark.  
 
Monda Wuytack (CD&V) stelt dat de OCMW-diensten op de zorgvragen van inwoners weinig 
perspectief kunnen geven. Er worden geen termijnen gegeven waarin de hulp dan wel mag verwacht 
worden. De inwoners worden dan doorverwezen naar andere zorgverstrekkers die hen meestal ook 
niet kunnen helpen. Er is ook geen duidelijkheid of de vraag daarna nog wordt opgevolgd. Men staat 
dan op de wachtlijst, maar dat zorgt voor veel ongenoegen bij de oudere bevolking. Niet alles is door 
het OCMW op te lossen, maar het raadslid wil dat er iets meer en intenser op individuele basis wordt 
gecommuniceerd.  
 
De schepen van Welzijn antwoordt dat er inderdaad veel mensen op de wachtlijst. Dat kan soms twee 
jaar zijn, maar soms ook vier of zes jaar. Dat is de realiteit op dit moment. De communicatie verloopt 
zover hij weet meestal telefonisch. 
 
Peter Vandenbalck (N-VA) vraagt naar de aanpak van de Witteweg waar er nu steenpuin is ingekapt.  
 
De schepen van Openbare Werken antwoordt dat van zodra het beter weer wordt, dat het deftig wordt 
aangepakt. Dat wordt opgevolgd.  
 
De voorzitter sluit de raad voor maatschappelijk welzijn van 30 januari 2025 en heropent de 
gemeenteraad in besloten zitting voor de behandeling van het agendapunt 54.  
 
 

NAMENS DE RAAD 
In zitting van 30 januari 2025 

 
algemeen directeur  voorzitter 
 
 
 
 
Peter Verlinden 

  
 
 
 

Veerle Scheire 
 


